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Z Á P I S 

z 27. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 27. května 2021 

od 8.30 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

   62 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 3 poslanci PS         

        PČR) 

   14 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

       Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

     4 zástupci ředitele MHMP 

                               5 ředitelů odboru MHMP  

                                                    7 ředitelů organizace 

                4 poslanci PS PČR (z toho současně i 3 členové ZHMP) 

                1 senátor hl. m. Prahy 

                1 host 

 

 

CELKEM přítomných: 96 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

Martin Arden – do 13 hodin 

 

PharmDr. Petr Fifka – od 17 hodin 

 

Mgr. Marta Gellová – od 13 do 15,30 hodin 

 

JUDr. Hana Kordová Marvanová 

 

Bc. Michaela Krausová – od 17 hodin 

  

Mgr. Petr Kubíček – na dopolední část jednání 

 

JUDr. Petr Novotný – od 15,15 do 16,45 hodin 

 

RNDr. Jana Plamínková – od 23 hodin 

 

Jan Wolf 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – do 9,30 hodin 
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Pavel Zelenka – od 8,30 do 11,30 hodin a od 16 

do 17,30 hodin 

 

Mgr. Milena Johnová – od 10 do 11 hodin 

 

Jiří Zajac 

 

Ing. Patrik Nacher – od 13,30 do 15 hodin 

 

 

Připojen videokonferenčně: 

 

Ing. Pavel Richter – od 8,30 do 10 hodin, poté se 

zúčastnil již osobně 

 

 

27. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 8,41 hodin.   

 

      Primátor hl. m. Prahy srdečně poděkoval paní ředitelce Zdeně Javornické, která se 

rozhodla odejít s koncem měsíce května na zasloužený odpočinek. Primátor hl. m. Prahy 

uvedl, že paní ředitelka Zdena Javornická byla po dlouhá léta kolegyní i zkušenou 

mentorkou řady zaměstnanců pražského magistrátu a pro mnoho lidí byla rovněž důležitou 

odbornou oporou. Dále sdělil, že její práce pro hlavní město Prahu bude pokračovat ve 

všech činnostech, které měla šanci svým příkladným postojem i jedinečným smyslem pro 

humor pozitivně ovlivnit.  

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

        Primátor hl. m. Prahy informoval, že na jednání klubu TOP 09 a STAN - Spojené síly 

pro Prahu dne 7. května došlo k volbě nového předsedy, kterým byl zvolen Ing. Pavel 

Richter.  

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Milan Maruštík a Ing. Alexandra Udženija 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 

členové:  Mgr. Martin Benda  

                Jaromír Beránek 

                Ing. Ondřej Prokop 

                Mgr. Zdeněk Zajíček 

 

http://www.praha.eu/
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tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 

PRO:   49    PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

Složení slibu člena Zastupitelstva hlavního města Prahy Ing. Jana Hory  

 

Primátor hl. m. Prahy sdělil základní informace, vztahující se ke složení slibu 

nového člena Zastupitelstva hlavního města Prahy. Primátor hl. m. Prahy informoval, že 

dne 5. 5. 2021 podala písemnou rezignaci na funkci členky Zastupitelstva hlavního města 

Prahy Ing. Jana Komrsková a uvedl, že tímto dnem zanikl paní Komrskové mandát členky 

Zastupitelstva hlavního města Prahy. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že podle § 56 odst. 

1 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve 

znění pozdějších předpisů, za člena Zastupitelstva hlavního města Prahy, jehož mandát 

zanikl, nastupuje náhradník z kandidátní listiny téže volební strany, a to dnem následujícím 

po dni, kdy došlo k zániku mandátu. Dále uvedl, že Rada HMP vzala na vědomí usnesením 

č. 1044 ze dne 10. 5. 2021 zánik mandátu členky Zastupitelstva paní Komrskové a pátým 

náhradníkem z kandidátní listiny volební strany Česká pirátská strana pro volby do 

Zastupitelstva hlavního města Prahy konaných v roce 2018 je Ing. Jan Hora.  

 

Primátor hl. m. Prahy poté požádal pana Jana Horu, aby se přítomným představil a 

předstoupil před předsednictvo ke složení slibu. Byl přečten text slibu a následně jasně 

proneseným slovem „slibuji“ a podáním ruky panem Janem Horou slib stvrdil do rukou 

primátora hl. m. Prahy, text slibu podepsal a zapsal se do pamětní knihy hl. m. Prahy. Nový 

člen ZHMP obdržel osvědčení o tom, že se stal členem ZHMP a byla mu předána pamětní 

stříbrná plaketa, určená pouze pro členy ZHMP pro volební období 2018 – 2022.  

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 

jednání v pondělí dne 17. května stanovila „Návrh programu jednání 27. zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 

spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 

příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále primátor hl. m. Prahy sdělil, 

že následně Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 24. 5. doplnila původní návrh programu o 

další materiály k projednání. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem a doplněné tisky byly 

v elektronické podobě zpřístupněny členům ZHMP a taktéž občanům.  

 

K dozařazeným tiskům vystoupili: I. náměstek primátora Hlaváček, radní Chabr, radní 

Johnová, radní Zábranský, radní Šimral 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Ing. Aleš Moravec – 

Občané za svá práva, Josef Soušek, Mgr. Pavel Čižinský – člen ZMČ Praha 1 
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V průběhu probíhající diskuse převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hlaváček, opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy, dále převzal řízení schůze náměstek primátora 

Scheinherr a opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy.  

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Světlík, Čižinský, 

Portlík, Prokop, Nekolný, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija, Zajíček, 

primátor hl. m. Prahy, Nacher, I. náměstek primátora Hlaváček, Brož, radní Johnová, radní 

Zábranský, předseda výboru finančního ZHMP Vondra, náměstek primátora Scheinherr, 

Svoboda, Lacko, radní Chabr, Martan 

 

Přestávka do 11,30 hodin 

 

Opět převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr a poté převzal řízení schůze 

primátor hl. m. Prahy.  

V pokračující diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Martan, 

náměstek primátora Scheinherr, Lacko, Portlík, radní Zábranský 

 

Přestávka do 11,49 hodin 

 

Hlasování o osvojeném návrhu Mgr. Pavla Čižinského – člena ZMČ Praha 1, se kterým se 

ztotožnili členové ZHMP Světlík a Čižinský – zařadit tisk Z – 9476 „Prověření privatizace 

bytu MČ Praha 1 MUDr. Petrovi Arenbergrovi“ jako bod poř. č. 1 

PRO:   33 PROTI:   0 ZDR.  7 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka – zařadit bod „Vládní centrum“ jako poslední 

bod primátora hl. m. Prahy 

PRO:   25 PROTI:   0 ZDR. 34 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka – zařadit bod „Koloběžky“ jako poslední bod 

náměstka primátora Scheinherra 

PRO:   29 PROTI:   0 ZDR.  30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka (připojil se člen ZHMP Nacher a zpracovatelem 

byl i nepřítomný předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 

vztahy ZHMP Wolf) – zařadit tisk Z - 9479 „K vyjádření solidarity a podpory státu Izrael“ 

jako bod poř. č. 1 

PRO:   36 PROTI:   0 ZDR.  14 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z - 9472 „K podezřelým 

výběrovým řízení na ředitele domovů pro seniory“ jako 1. bod radní Johnové 

PRO:   24 PROTI:  7  ZDR.  26 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija – zařadit bod 

„Informace o odebírání bytů nájemníkům a představení pravidel a vnitřních nařízení podle 

kterých je postupováno“ za tisky primátora hl. m. Prahy 

PRO:   25 PROTI:   3 ZDR.  32 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zajíčka (+ kolektivem členů ZHMP) – zařadit tisk Z – 

9474 „Stanovisko ZHMP k novému stavebnímu zákonu schválenému Poslaneckou 

sněmovnou dne 25. 5. 2021“ jako poslední bod I. náměstka primátora Hlaváčka 

PRO:   61 PROTI:   0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 9473 „K budoucnosti 

Metropolitní plánu a dalšího postupu v jeho pořizování v návaznosti na rekodifikaci 

stavebního práva“ jako poslední bod I. náměstka primátora Hlaváčka 

PRO:   25 PROTI:   0 ZDR.  36 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 9475 „K jednotnému designu 

Pražské integrované dopravy“ jako poslední bod náměstka primátora Scheinherra 

PRO:   24 PROTI:   4 ZDR. 32 

Nebylo přijato. 

 

Předseda návrhového výboru Dlouhý uvedl, že tisk Z – 9476 „Prověření privatizace bytu 

MČ Praha 1 MUDr. Petrovi Arenbergrovi“ a tisk Z - 9479 „K vyjádření solidarity a 

podpory státu Izrael“ byly oba dva odhlasovány jako body poř. č. 1 s tím, že tisk Z – 9479 

bude projednán jako bod č. 1 a následně bude projednán tisk Z – 9476. 

  

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO:  58 PROTI:  0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. Řízení schůze opět převzal I. náměstek 

primátora Hlaváček. 

    1 

 

člen ZHMP Portlík 

 

k vyjádření solidarity a podpory státu Izrael 

 

  

   TISK:        Z - 9479 

Materiál uvedl člen ZHMP Portlík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Knitl, radní Šimral, primátor hl. m. Prahy, Nacher, Brož, Burgerová, Sedeke, předseda 

výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil 

 

I.náměstek primátora Hlaváček zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP.  

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu.. 

 

Následně byl I. náměstkem primátora Hlaváčkem zahájen bod „Dotazy, připomínky a 

podněty členů ZHMP“. V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek 

primátora Scheinherr a opět převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Po ukončení bodu „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP I. náměstek primátora 

Hlaváček navrhl procedurální návrh na pokračování bodu „Návrhy, připomínky a podněty 

občanů HMP“ do 14 hodin 

Pro: 22 Proti: 0  Zdr. 0 

radní Johnová – zmatečné hlasování 

Opakované hlasování na pokračování bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

do 14 hodin 

Pro: 25 Proti: 0  Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro bezpečnost ZHMP Koubka na pokračování bodu 

„Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ do 14.05 hodin 

Pro: 31 Proti: 0  Zdr. 0 

Nebylo přijato. 
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Procedurální návrh I. náměstka primátora Hlaváčka na pokračování bodu „Návrhy, 

připomínky a podněty občanů HMP“ do 14.10 hodin 

Pro: 29 Proti: 0  Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

K návrhu na pokračování bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ vystoupili 

tito členové ZHMP: Nepil, Kos, Čižinský, Bílek 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Bílka, aby bylo veřejnosti umožněno v časových limitech 

dokončit interpelace 

Pro: 48 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Scheinherr. 

    1 

 

člen ZHMP Portlík 

 

k vyjádření solidarity a podpory státu Izrael 

 

  

   TISK:        Z - 9479 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/1 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP:  Nekolný, Heidlová, radní Šimral, 

primátor hl. m. Prahy 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Portlík, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Přestávka 5 minut 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Heidlové - „Zastupitelstvo hlavního města Prahy           

I. schvaluje, aby byla u příležitosti výročí vzniku státu Izrael dne 14. května 1948 každým 

rokem v tento významný den nasvěcována Petřínská rozhledna v barvách státní vlajky státu 

Izrael, jakožto připomínka tisíciletého soužití Pražanů s židovským národem, jako dějinné 

memento genocidy tohoto národa.“ 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



8 

 

 

    2 

 

člen ZHMP Světlík 

 

prověření privatizace bytu MČ Praha 1 MUDr. Petrovi Arenbergrovi 

 

  

   TISK:        Z - 9476 

    

   PŘERUŠENO 

Materiál uvedl člen ZHMP Světlík. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Mgr. David Bodeček – předseda kontrolního výboru 

ZMČ Praha 1, Mgr. Pavel Čižinský – člen ZMČ Praha 1, Ing. Petr Hejma – starosta MČ 

Praha 1,  

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Pilný. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Pilného – přerušit projednávání bodu do příštího jednání 

ZHMP 

Pro: 39 Proti: 1 Zdr. 10 

Bylo přijato. 

 

    3 

 

primátor hl. m. Prahy  

 

k žádosti o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně dle zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů 

 

  

   TISK:        Z - 9295 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:       PRO:  32        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  Zmatečné 

  Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:     PRO:  33        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

náměstek primátora Vyhnánek – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se to však 

neobjevilo, hlasování tedy bylo prohlášeno za zmatečné a proběhlo opakované hlasování o 

usnesení 
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    4 

 

primátor hl. m. Prahy  

 

k návrhu na úpravu rozpočtu výdajů vl. hl. m. Prahy a poskytnutí účelových neinvestičních 

dotací městským částem hl. m. Prahy na zkoušky zvláštní odborné způsobilosti v roce 2021 

 

  

   TISK:        Z - 9361 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54      PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

primátor hl. m. Prahy  

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 

Praha - pól růstu ČR v roce 2021 

 

  

   TISK:        Z - 9339 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/4 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k doplňujícím podkladům k projektu koncertní sál hl. m. Prahy - Vltavská filharmonie 

 

  

   TISK:        Z - 9338 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/5 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubíček J., Pilný, Zajíček, Brož 

 

Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hlaváček, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na vydání Aktualizace č. 9 Zásad územního rozvoje hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 9320 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/6 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP – Z 3347 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 19) 

 

  

   TISK:        Z - 9165 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/7 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    9 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání - Z 3158 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 12) 

 

  

   TISK:        Z - 9324 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/8 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    10 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání - Z 3175 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 12) 

 

  

   TISK:        Z - 9325 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/9 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    11 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 12) 

 

  

   TISK:        Z - 9327 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   57       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/10 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání – Z 3398 a Z 3402 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 22) 

 

  

   TISK:        Z - 9332 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/11 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   13 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP - Z 2874 a Z 2968 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna CVZ V) 

 

  

   TISK:        Z - 8881 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/12 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček, který předložil pozměňující návrh ve 

znění: ZHMP II. nesouhlasí s návrhem změny Z 2874/00 vlny V celoměstsky významných 

změn ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedených v příloze č. 2 a č. 3 tohoto usnesení a vrací jej v 

souladu s § 54 odst. 3 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu 

(stavební zákon) pořizovateli s pokyny k úpravě a novému projednání, přičemž pozemky 

řešené změnou parc. č. 919/4 a 1149/27 v k.ú. Nusle budou změněny ze současně 

navrhované plochy s rozdílným způsobem využití všeobecně smíšeným /SV/ na plochu 

izolační zeleně /IZ/ a zbytek návrhu zůstane beze změny“ 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

V diskusi vystoupil Ing. Zdeněk Kovářík – místostarosta MČ Praha 4. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 

a památkovou péči ZHMP Zeman, Nepil 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na vydání změny ÚP - Z 2874 (fáze „OOP“, vlna CVZ V) 

 

  

   TISK:        Z - 9434 

 

   STAŽENO 

Procedurální návrh I. náměstka primátora Hlaváčka – stáhnout tisk z projednávání ZHMP  

Pro: 53 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny/úpravy ÚP - U 933 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 02 úprav 

 

  

   TISK:        Z - 9335 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/13 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 

a památkovou péči ZHMP Zeman, Stárek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 110/2017 (fáze "podnět", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z - 9366 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  1        ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/14 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 

a památkovou péči ZHMP Zeman, Stárek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 89/2018 (fáze "podnět", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z - 7304 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/15 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 230/2018 (fáze "podnět", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z - 7460 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/16 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman -  

hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však objevilo, že nehlasoval 
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I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 35/2019 (fáze "podnět", vlna 24) 

 

  

   TISK:        Z - 8403 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0       ZDRŽEL SE:  0 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/17 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 95/2019 (fáze "podnět", vlna 24) 

 

  

   TISK:        Z - 8370 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/18 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 
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I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 192/2019 (fáze "podnět", vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z - 8464 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/19 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubíček J., předseda výboru pro územní rozvoj, 

územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP -  211/2019 (fáze "podnět", vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z - 8448 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/20 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 359/2019 (fáze "podnět", vlna 29) 

 

  

   TISK:        Z - 9368 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/21 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 362/2019 (fáze "podnět", vlna 25) 

 

 

   TISK:        Z - 9130 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/22 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   25 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 376/2019 (fáze "podnět", samostatně projednávaná) 

 

 

   TISK:        Z - 9362 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   52       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/23 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 

a památkovou péči ZHMP Zeman, Nepil 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 420/2019 (fáze "podnět", vlna 30) 

 

 

   TISK:        Z - 8856 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/24 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   27 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 581/2019 (fáze "podnět", vlna 31) 

 

 

   TISK:        Z - 8945 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/25 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček, který předložil pozměňovací návrh ve 

znění: „ukládá řediteli IPRu v rámci zpracování návrhu změny klást důraz na stanovení 

požadavku vedoucího k minimalizaci zásahu zástavby do krajinného charakteru a situování 

zástavby v odstupu od přírodní památky Dolní Šárka“ 

Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku, majetkové 

podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, 

technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, předseda výboru pro územní 

rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman, Stárek, I. náměstek primátora 

Hlaváček, Svoboda 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 33/2020 (fáze "podnět", vlna 31) 

 

 

   TISK:        Z - 8888 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/26 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   29 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 72/2020 (fáze "podnět", vlna 31) 

 

 

   TISK:        Z - 8889 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/27 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP - 2.skupina (fáze "podnět", vlna 32) 

 

 

   TISK:        Z - 9129 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   54       PROTI:    0      ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/28 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Martin Jindřich.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP - (fáze "podnět", vlna 33) 

 

 

   TISK:        Z - 9365 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 33         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 15    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/29 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupil Ing. Zdeněk Kovářík – místostarosta MČ Praha 4 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP - (fáze "podnět", vlna 34) 

 

 

   TISK:        Z - 9364 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku, majetkové 

podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, Prokop, Nepil, předseda výboru pro územní 

rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman, Stárek, předsedkyně výboru pro 

infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, Vodrážka, I. 

náměstek primátora Hlaváček 

 

Projednání tisku bylo zařazeno na pevný čas od 17.00 hodin 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek, poté 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy, dále převzal řízení schůze I. náměstek 

primátora Hlaváček a opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy 

   * 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

ke schválení Klimatického plánu hl. m. Prahy 2030 

 

 

   TISK:        Z - 9278 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  5        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/30 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Jaroslav Čížek, Ing. arch. Matěj Michalk Žaloudek 

– člen ZMČ Praha 3, Klára Suková, Filip Dvořák 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hlubuček, Stárek, 

Plesníková, Pilný, Nacher, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Udženija, předsedkyně 

výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, 

Brož, Bílek, radní Chabr, Prokop, Portlík, předseda výboru pro IT a Smart City ZHMP 

Beránek, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, Čižinský, náměstek 

primátora Vyhnánek, Lacko, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, 
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předseda výboru pro zdravotnictví ZHMP Růžička, náměstek primátora Scheinherr, Nepil,  

Vodrážka, Martan, primátor hl. m. Prahy, Zajíček 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského na prodloužení jednání i po 19. hodině 

Pro: 38 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera na dokončení projednávání tohoto bodu s tím, že 

po jeho ukončení bude následovat projednávání pevně zařazeného bodu na 19. hodinu 

Pro: 35 Proti: 3 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Přestávka do 20 hodin 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera na přerušení diskuse a projednání bodu, který byl 

původně pevně zařazený na 19 hodin, a to tisku Z – 9455 „Informace k problematice 

umístění restauračních zahrádek na území hl. m. Prahy“ 

Pro: 23 Proti: 5 Zdr. 18 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera – přerušit projednávání tohoto bodu a zahájit 

projednávání tisku Z – 9455 „Informace k problematice umístění restauračních zahrádek na 

území hl. m. Prahy“ 

Pro: 20 Proti: 5 Zdr. 18 

Nebylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlubuček, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Pozměňovací návrh klubu ANO ve znění: 

ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy I. přepracovat Tisk Z – 9278, II. vyčíslit dopady na 

životní náklady občanů Prahy, III. upravit faktické chyby v klima plánu, v klimatickém 

plánu, IV. doplnit krizové scénáře, V. konkretizovat podíl Prahy na externím financování.  

Termín: 3 měsíce od dnešního data“ 

Pro: 20 Proti: 12 Zdr. 24 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh klubu ODS ve znění:  

ZHMP I. bere na vědomí 1. Klimatický plán hl. m. Prahy, vypracovaný komisí pro 

udržitelnou energii a klima Rady hl. m. Prahy 

II. souhlasí s potřebou řešit problémy představené v Klimatickém plánu hl. m. Prahy 

s cílem zkvalitnění života a ochrany životního prostředí v hlavním městě 

III. ukládá 1. zřídit pracovní skupinu ze zástupců všech politických stran a odborníků 

s úplným vypracováním přesných nákladů na jednotlivá opatření, a návrhu financování 

jednotlivých opatření 

Termín 17. 6. 2021 
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2. provázat Klimatický plán hl. m. Prahy s dalšími strategickými dokumenty a koncepčními 

materiály hl. m. Prahy, zejména se Strategickým plánem hl. m. Prahy a plánem udržitelné 

mobility Prahy a okolí 

Pro: 20 Proti: 7  Zdr. 28 

Nebylo přijato. 
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Pozměňovací návrh náměstka primátora Hlubučka 
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Pro: 36 Proti: 1  Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

S upraveným textem usnesení bylo přijato. 
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Informace byla projednána s časovým posunem oproti plánované 19.00 hodině 

   * 

 

radní Chabr 

radní Třeštíková 

náměstek primátora Scheinherr 

 

Informace k problematice umístění restauračních zahrádek na území hl. m. Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9455 

Materiál uvedl radní Chabr, náměstek primátora Scheinherr a radní Třeštíková. 

 

V diskusi vystoupili tito občané: Dana Křivánková, Michal Trník, Jiří Chvojka, Miroslav 

Bubeník, Milan Lacl, Tomáš Holub, Daniel Marko, David Spousta, Eva Balážová, Jana 

Ivčičová, Patricio Franzoni, Matouš Turek, Valerie Clare Talacková, MA – členka ZMČ 

Praha 1 (v zastoupení paní Barbory Kosíkové), Martin Kotas, Helen Cuningham, Eva Holá, 

Jonáš Felkel 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Nacher, náměstek primátora Vyhnánek, 

Brož, náměstek primátora Scheinherr, Zajíček, Kubíček. V rámci diskuse vystoupil Ing. 

Filip Dvořák – zástupce Hospodářské komory Praha 1. Dále v diskusi vystoupili tito 

členové ZHMP: Štampach, Portlík, radní Chabr, Prokop,  

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera – umožnit vystoupení občanovi Jiřímu 

Chvojkovi 

Pro: 32 Proti: 0 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh radního Chabra – umožnit vystoupení zástupci Hospodářské komory 

Prahy 1 Ing. Filipovi Dvořákovi 

Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Portlíka – umožnit vystoupení občanovi Jiřímu Chvojkovi 

v délce maximálně 5 minut 

Pro: 39 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na přerušení projednávání tohoto bodu a jeho přesunutí jako bodu poř. 

č. 51 na začátek majetkových tisků radního Chabra 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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   32 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP - (fáze "podnět", vlna 34) 

 

 

   TISK:        Z - 9364 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/31 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku, 

majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, I. náměstek primátora Hlaváček, 

Stárek, předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP 

Zeman, Vodrážka. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG 

MHMP. Dále v diskusi vystoupil člen ZHMP Kallasch. 

 

Pozměňovací návrh I. náměstka primátora Hlaváčka - změnu č. 577 a změnu č. 578 - obě 

na území Prahy 6 (Areál proboštského dvora a obousměrné podzemní vedení trasy 

Břevnovské radiály v úseku Malovanka - Vypich) přesunout do přílohy č. 4, doporučené k 

přerušení 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   33 

 

člen ZHMP Zajíček 

 

Stanovisko Zastupitelstva hlavního města Prahy k novému stavebnímu zákonu schválenému 

Poslaneckou sněmovnou dne 25. 5. 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9474 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/32 

Materiál uvedl člen ZHMP Zajíček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: I. náměstek primátora Hlaváček, Nacher, Prokop, 

Martan, Zajíček 
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Návrh člena ZHMP Nachera na samostatné hlasování o bodu I. bere na vědomí informaci o 

výsledku hlasování Poslanecké sněmovny k vládnímu návrhu stavebního zákona resp. ke 

komplexnímu pozměňovacímu návrhu poslance Martina Kolovratníka ve znění k němu 

předložených pozměňovacích návrhů 

Pro:  46 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

Návrh člena ZHMP Nachera na samostatné hlasování o bodu II. konstatuje 1. že schválení 

návrhu nového stavebního zákona v Poslanecké sněmovně bez široké politické shody 

napříč politickým spektrem a také shody se zástupci obcí a měst zastoupených ve Svazu 

měst a obcí považuje za rizikové zejména z hlediska možných dopadů do právní jistoty 

stavebníků a účastníků stavebního  řízení, právní jistoty pracovníků  stavebních úřadů a 

dotčených orgánů a rozsahu finančních dopadů do státního rozpočtu a rozpočtů územních 

samospráv 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

Návrh člena ZHMP Nachera na samostatné hlasování o bodu II. konstatuje 2. že schválená 

podoba nového stavebního zákona v Poslanecké sněmovně vykazuje již nyní takové nedostatky, že 

ho nebude zřejmě možné kvalitně a odpovědně upravit ani při projednávání návrhu zákona v 

Senátu v krátké lhůtě, kterou má Senát k dispozici a v případě jeho schválení bude muset dojít k 

jeho urychlené novelizaci 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Nachera na samostatné hlasování o bodu II. konstatuje 3. že proces 

digitalizace stavebního řízení, který má přinést do stavebního řízení zejména jeho 

zrychlení, větší transparentnost, možnost sdílení informací včetně projektové dokumentace 

v digitální podobě mezi stavebníky, stavebními úřady, dotčenými orgány, účastníky řízení, 

projektanty, autorizovanými osobami a dalšími subjekty, možnost podání žádosti 

stavebníka o stavební povolení z pohodlí domova včetně vzdáleného přístupu k 

informacím o průběhu stavebního řízení a také zajištění efektivnějšího způsobu 

vyjadřování vlastníků technické a dopravní infrastruktury, je upraven v již platném 

stavebním zákoně, a proto neschválením nového stavebního zákona nedojde k jeho 

ohrožení a plánovanému spuštění k 1. 7. 2023 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Nachera na samostatné hlasování o bodu III. žádá senátory a poslance 

Parlamentu České republiky, aby návrh nového stavebního zákona v této podobě 

neschválili a ponechali tak čas na jeho předložení a projednání v novém volebním období 

Poslanecké sněmovny, kdy bude možné získat čas na jeho kvalitní a odpovědné 

dopracování, seriózní projednání se zástupci územních samospráv, profesních a odborných 

komor a sdružení a dalších klíčových osob, které se mohou k nové podobě stavebního 

řízení a územního plánování relevantně vyjádřit a napomoci provést jeho efektivní, 

vyváženou, organizačně a rozpočtově odpovědnou reformu v úzké spolupráci státu a 

územích samospráv 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

Usnesení bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   34 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na poskytnutí dotací na podporu projektů ke zlepšení stavu životního prostředí  

hl. m. Prahy pro rok 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9334 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  4   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/33 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Brož, Prokop, předsedkyně výboru pro 

infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, předseda 

výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman, I. náměstek 

primátora Hlaváček, Kos, Portlík, Nacher, náměstek primátora Scheinherr 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Prokopa 

v příloze 1 navýšit projekty 8250 a 63 na částky 300, 250 a 200 tisíc 

v příloze 2 ponížit projekty 4, 5 a 6 Auto*Matu na 300, 200 a 200 a projekty 117, 118, 119 

Arnika ponížit na 300, 250 a 300 tisíc 

v příloze 3 navýšit projekty 292, 290 a 287 na 240 a 390 a 200 tisíc 

Pro: 5 Proti: 15 Zdr. 18 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   35 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních dotací městským částem na činnost jednotek 

sborů dobrovolných hasičů pro rok 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9182 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   37       PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/34 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   36 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na uvolnění rezervy pro městské části hl. m. Prahy na provedení rekonstrukcí a 

výstaveb služeben Městské policie hl. m. Prahy a Policie ČR v roce 2021 z kap.07 – 

BEZPEČNOST 

 

 

   TISK:        Z - 9259 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/35 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   37 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu Dodatku č.1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace č. 

DOT/39/01/000404/2020 mezi hlavním městem Prahou a Hasičským záchranným sborem  

hl. m. Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9239 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/36 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   38 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. 

m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů 

(ochrana zvířat proti týrání) 

 

 

   TISK:        Z - 9297 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   36       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/37 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   39 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku č. parc. 1543/9 v kat. ú. Dubeč do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9258 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/38 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   40 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu dalšího postupu ve věci revitalizace horní části Václavského náměstí v souvislosti s 

umístěním tramvajové trati 

 

 

   TISK:        Z - 9350 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   37       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/39 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dopravu ZHMP Richter. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   41 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace MČ Praha 9 pro potřeby realizace projektu 

jízdní kola pro handicapované děti na vybraná dětská dopravní hřiště 

 

 

   TISK:        Z - 9263 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/40 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   42 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

ke zprávě o průběhu implementace Plánu udržitelné mobility Prahy a okolí a zahájení 

procesu jeho aktualizace 

 

 

   TISK:        Z - 9306 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/41 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   43 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na uzavření Memoranda o společném postupu k napojení Trojzemí CZ/D/PL na 

evropskou železniční dopravní síť TEN-T 

 

 

   TISK:        Z - 9391 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/42 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   44 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na změnu charakteru a účelu finančních prostředků ponechaných městským částem k 

čerpání v roce 2021 a úpravu rozpočtu hl. m. Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9308 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   40       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/43 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   45 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k úpravě rozpočtu hlavního města Prahy v souvislosti s přijetím vratky části investiční účelové 

dotace poskytnuté z rozpočtu hl. m. Prahy městské části Praha 8 

 

 

   TISK:        Z - 9311 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/44 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 46 - 49 

Pro: 39  Proti: 0  Zdr.  0 

Bylo přijato. 
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   46 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na rozšíření účelu investiční dotace poskytnuté MČ Praha - Klánovice z rozpočtu  

hl. m. Prahy v roce 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9300 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/45 

Materiály pod poř. č. 46 - 49 uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   47 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na změnu účelu investičních dotací ponechaných MČ Praha - Suchdol k využití v 

roce 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9294 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/46 

Usnesení bylo přijato. 

 

   48 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na změnu účelu části investiční dotace ponechané MČ Praha 12 k využití  

v roce 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9318 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   41       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/47 

Usnesení bylo přijato. 
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   49 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na změnu charakteru části dotace ponechané MČ Praha 18 na opatření v souvislosti 

se šířením nového typu koronaviru k čerpání v roce 2021 

 

 

 

   TISK:        Z - 9357 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/48 

Usnesení bylo přijato. 

 

   50 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu principu řešení finanční kompenzace městským částem hlavního města Prahy za 

snížené inkaso jejich podílu na dani z technických hazardních her z rozpočtu  

hlavního města Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9407 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Sedeke, náměstek primátora Vyhnánek 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Sedekeho na přerušení projednávání tohoto tisku do 

příštího jednání ZHMP 

Pro: 24 Proti: 2 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh náměstka primátora Vyhnánka na přeřazení projednávání tohoto bodu 

na konec jednání tohoto ZHMP 

Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Pokračování přerušeného bodu: 

   * 

 

radní Chabr 

radní Třeštíková 

náměstek primátora Scheinherr 

 

Informace k problematice umístění restauračních zahrádek na území hl. m. Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9455 

V diskusi vystoupil radní Chabr, Ing. Jan Rak – ředitel odboru hospodaření s majetkem 

MHMP a člen ZHMP Zajíček. 

 

 

   51 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na majetkoprávní vypořádání pozemku parc. č. 583/68 k.ú. Libeň 

 

 

   TISK:        Z - 9317 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/49 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   52 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na zapsání výlučného vlastnictví k pozemku parc.č. 1368/5 v k.ú. Vršovice 

 

 

   TISK:        Z - 9270 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/50 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   53 

 

radní Chabr 

 

návrh na směnu se společností OMV Česká republika s.r.o. v k.ú. Stodůlky 

 

 

   TISK:        Z - 8844 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/51 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   54 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na zrušení usnesení č. 12/57 ze dne 13.12.2019  a k návrhu směny pozemků v k. ú. 

Modřany, v k.ú. Lahovice a v k. ú. Motol mezi ČR s právem hospodaření s majetkem státu pro 

Fakultní nemocnici v Motole a hl. m. Prahou 

 

 

   TISK:        Z - 9418 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/52 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

V diskusi vystoupil náměstek primátora Scheinherr 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse u bodů poř. č. 55  - 70 

Pro: 44 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   55 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku části pozemku parc. č. 3869/1 o výměře189 m2  

k. ú. Libeň 

 

 

   TISK:        Z - 7763 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/53 

Materiály pod poř. č. 55 - 70 uvedl radní Chabr. 

 

V rámci společné diskuse - k tisku Z – 9260 -vystoupil Jakub Suchel – ředitel Diakonie 

Praha  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Brož, radní Chabr, Světlík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   56 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č.1766/2 o výměře 24 m2 a parc. č. 1766/6 o 

výměře 15 m2 k.ú. Kobylisy 

 

 

   TISK:        Z - 9006 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/54 

Usnesení bylo přijato. 
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   57 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 3955/7 o výměře 1 m2 k.ú. Libeň a k návrhu na 

uznání vlastnického práva 

 

 

   TISK:        Z - 9122 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/55 

Usnesení bylo přijato. 

 

   58 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2270/1 o výměře 292 m2 v k.ú. Michle do 

podílového spoluvlastnictví fyzických osob 

 

 

   TISK:        Z - 9158 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/56 

Usnesení bylo přijato. 

 

   59 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 902/2 o výměře 99 m2 v k.ú. Michle 

 

 

   TISK:        Z - 9283 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:   33       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  10   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/57 

Usnesení bylo přijato. 
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   60 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 874/7 v k.ú. Libuš 

 

 

   TISK:        Z - 7490 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/58 

Usnesení bylo přijato. 

 

   61 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na schválení úplatného převodu pozemku parc.č. 2928/6 o výměře 192 m2  

v k. ú. Nusle 

 

 

   TISK:        Z - 8567 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/59 

Usnesení bylo přijato. 

 

   62 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 1299 a pozemku parc. č. 1298 jehož součástí je 

stavba č.p. 674, Davídkova 41a, k.ú. Libeň 

 

 

   TISK:        Z - 8575 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/60 

Usnesení bylo přijato. 
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   63 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 1829/2 o výměře 31 m2 a parc. č. 1829/5 o 

výměře 6 m2  k.ú. Kobylisy 

 

 

   TISK:        Z - 9004 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/61 

Usnesení bylo přijato. 

 

   64 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod částí pozemku parc.č. 5643/8 v k.ú. Záběhlice z vlastnictví hl.m. 

Prahy do vlastnictví společnosti Záběhlice Development s.r.o. 

 

 

   TISK:        Z - 9194 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/62 

Usnesení bylo přijato. 

 

   65 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 97/58, 162/6, 162/267 a 162/268, vše v k.ú. 

Stodůlky za symbolickou kupní cenu společnosti Diakonie ČCE - středisko Praha 

 

 

   TISK:        Z - 9260 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/63 

Usnesení bylo přijato. 
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   66 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 4489/23 o výměře 29 m2 v k.ú. Strašnice 

 

 

   TISK:        Z - 9353 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/64 

Usnesení bylo přijato. 

 

   67 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na uzavření kupní smlouvy na úplatné nabytí spoluvlastnického podílu na pozemku 

parc. č. 527/6, k. ú. Střížkov, obec Praha 

 

 

   TISK:        Z - 9400 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/65 

Usnesení bylo přijato. 

 

   68 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 1374/1 v k.ú. Jinonice v lokalitě na Vidouli - 

Stolová hora 

 

 

   TISK:        Z - 9155 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/66 

Usnesení bylo přijato. 
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   69 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 4045/15 v k.ú. Strašnice 

 

 

   TISK:        Z - 9288 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/67 

Usnesení bylo přijato. 

 

   70 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí 23 ks stožárů veřejného osvětlení a kabelového vedení v k.ú. Velká 

Chuchle, obec Praha z vlastnictví VILY CHUCHLE a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9271 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/68 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 71 - 76 

Pro: 43 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   71 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 534 vše v k. ú. Košíře, obec Praha, a 

chodníku v k. ú. Košíře z vlastnictví společnosti Real-Treuhand Reality s.r.o. do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 8792 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/69 

Materiály pod poř. č. 71 - 76 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   72 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 2833/30, 3124/2, 3124/134 a 3124/135, vše v 

k. ú. Braník 

 

 

   TISK:        Z - 9210 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/70 

Usnesení bylo přijato. 

 

   73 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí privatizovaného pozemku parcelní číslo 3100/2 v k.ú. Libeň 

 

 

   TISK:        Z - 9299 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42       PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/71 

Usnesení bylo přijato. 
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   74 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 1083/53 a 1083/103, vše v k. ú. Troja 

 

 

   TISK:        Z - 9276 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44      PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/72 

Usnesení bylo přijato. 

 

   75 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí části pozemku parc. č. 420/3  v k.ú. Liboc, obec Praha, z 

vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování 

státu ve věcech majetkových, IČO: 69797111, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, Praha 2 - 

Nové Město, PSČ: 128 00, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9281 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/73 

Usnesení bylo přijato. 

 

   76 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí zrekonstruovaného povrchu komunikace vč. 13 ks parkovacích 

stání, chodníku vč. zatravněných mysů, 5 ks svislého dopravního značení, vodorovného 

dopravního značení a pozemku parc. č. 1281/614 v k. ú. Vokovice, obec Praha, v k. ú. 

Vokovice a Veleslavín z vlastnictví společnosti AFI Vokovice s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9274 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/74 

Usnesení bylo přijato. 
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   77 

 

radní Chabr 

 

Dodatek č. 1 k darovací smlouvě č. DAN/35/04/009728/2020 uzavřené dne 13. 11. 2020 ve 

věci bezúplatného převodu 43 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a zapínacího 

místa v k. ú. Horní Měcholupy z vlastnictví společnosti CENTRAL GROUP Kamýk s.r.o. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9310 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/75 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   78 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 

věcí z vlastnictví hl.m. Prahy městským částem  

 

Svěření: 

Praha - Zbraslav (pozemky v k.ú. Zbraslav) 

Praha 5 (pozemky v k.ú. Hlubočepy) 

Praha - Přední Kopanina (majetek vybudovaný v rámci stavby protipovodňového opatření v 

k.ú. Přední Kopanina) 

Praha - Libuš (pozemky včetně komunikační stavby a komunikační stavba v k.ú. Libuš) 

Praha 4, Praha 10 a Praha - Nebušice (stanovení omezujících podmínek pro svěřené pozemky 

v k.ú. Nusle, svěření pozemků v k.ú. Záběhlice a pozemku v k.ú. Nebušice) 

Praha 15 (pozemek v k.ú. Horní Měcholupy) 

Praha 6 (pozemek v k.ú. Dejvice, pozemky v k.ú. Veleslavín a Vokovice) 

Praha 10 (pozemky v k.ú. Vršovice) 

 

 

   TISK:        Z - 9372 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/76 

Materiál uvedl radní Chabr. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku, majetkové 

podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, Stárek, Prokop, radní Chabr 

 

Návrh předsedy výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP 

Mahrika na samostatné hlasování o pozemku 2235/1 v k. ú. Dejvice (původní usedlost 

Šatovka – dětské hřiště) 

Pro: 35 Proti: 0  Zdr. 11 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o celé zbývající části textu přílohy č. 1 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr.  0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   79 radní Johnová 

radní Zábranský 

 

 

k návrhu na založení Sociálního nadačního fondu hlavního města Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9388 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/77 

Materiál uvedla radní Johnová a radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Bílek, radní Johnová, radní Zábranský, Kubíček 

J., předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP Horáková 

 

Pozměňovací návrh radní Johnové a radního Zábranského – v příloze č. 1 k usnesení v čl. 9 

v bodě 1 změnit text „tříčlenný“ na „7 členů“ 

do bodu 10. na konec doplnit text ve znění:  

4. člen Mgr. Milena Johnová (ZHMP)“  

5. člen Mgr. Adam Zábranský (ZHMP)“  

6. člen Ing. Alexandra Udženija (ZHMP)“  

7. člen Ing. Radka Soukupová (ZMČ Praha 11)“ 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr.  0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   80 

 

radní Johnová 

 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové individuální dotace 

a úpravu rozpočtu kap. 0329 a v kap. 0582 v roce 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9319 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/78 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

V diskusi vystoupil náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   81 

 

radní Johnová 

 

 

k návrhu na schválení dohody o ukončení veřejnoprávní smlouvy č. DOT/81/02/000630/2020 

a na poskytnutí finančních prostředků formou individuální účelové neinvestiční dotace 

Městské části Praha 1 na zajištění a financování lékařské pohotovostní služby 

 

 

   TISK:        Z - 9233 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/79 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubíček J., radní Johnová, Sedeke, Prokop. 

V rámci diskuse vystoupil Ing. David Lísal, MBA – ředitel OVO MHMP. Dále v diskusi 

vystoupil člen ZHMP Vodrážka 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   82 

 

radní Johnová 

 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu v kap. 0582 v roce 2021 a poskytnutí neinvestiční dotace 

městské části Praha 12 

 

 

   TISK:        Z - 9352 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/80 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   83 radní Johnová 

 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hlavního města Prahy Domov pro 

seniory Heřmanův Městec 

 

 

   TISK:        Z - 8936 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/81 

Materiál uvedla radní Johnová. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   84 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na poskytnutí dotací z rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2021 z 

kapitoly 04 - Školství, mládež a sport pro městské části pro zvýšení kapacit základního školství 

 

 

   TISK:        Z - 9396 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/82 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Stárek, radní Šimral, Portlík, Vodrážka 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   85 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na poskytnutí dotace z rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2021 z 

kapitoly 04 - Školství, mládež a sport pro MČ Praha-Nebušice 

 

 

   TISK:        Z - 9453 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/83 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   86 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci příspěvkové organizaci zřizované hlavním 

městem Prahou - Mateřská škola speciální, Praha 4, Na Lysinách 6 

 

 

   TISK:        Z - 9262 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/84 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č.  87 - 93 

Pro: 42 Proti: 1 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

   87 

 

radní Třeštíková 

 

 

k návrhu na poskytnutí individuálních účelových dotací v oblasti kultury v roce 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9312 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/85 

Materiály pod poř. č. 87 - 93 uvedla radní Třeštíková. 

 

Ve společné diskusi ke všem tiskům vystoupili tito členové ZHMP: Brož, radní Třeštíková, 

předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, Bílek, Čižinský, Prokop, Arden, 

Sedeke 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   88 

 

radní Třeštíková 

 

 

k návrhu na uzavření dodatků k veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí účelové dotace - 

grantu na rok 2020 z důvodu minimalizace následků krizové situace související s pandemií 

COVID-19 v oblasti kultury a umění a k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č. 23/34 ze 

dne 21. 1. 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9340 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/86 

Usnesení bylo přijato. 

 

   89 

 

radní Třeštíková 

 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 25/70 ze dne 18.3.2021 k návrhu na 

poskytnutí dotací hlavního města Prahy na základě Programu podpory cestovního ruchu  

pro rok 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9304 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 42         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/87 

Usnesení bylo přijato. 

 

   90 

 

radní Třeštíková 

 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 06 a poskytnutí účelové 

neinvestiční dotace městské části Praha 9 v roce 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9321 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/88 

Usnesení bylo přijato. 
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   91 

 

radní Třeštíková 

 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 06 a poskytnutí účelové 

neinvestiční dotace městské části Praha 8 v roce 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9322 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/89 

Usnesení bylo přijato. 

 

   92 

 

radní Třeštíková 

 

 

k návrhu na udělení daru Nadačnímu fondu Praha ve filmu Prague Film Fund 

 

 

   TISK:        Z - 9200 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/90 

Usnesení bylo přijato. 

 

   93 

 

radní Třeštíková 

 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Hvězdárna a planetárium 

hlavního města Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9330 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/91 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 94 - 96 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   94 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 0811 a k návrhu na 

poskytnutí dotace Městské části Praha - Ďáblice v roce 2021 

 

 

   TISK:        Z - 9436 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/92 

Materiály pod poř. č. 94 - 96 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   95 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2021 a k návrhu na 

poskytnutí účelové neinvestiční dotace v rámci projektu "MHMP - sociální bydlení", 

financovaného z Operačního programu Zaměstnanost, městské části Praha 14 

 

 

   TISK:        Z - 9343 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/93 

Usnesení bylo přijato. 
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   96 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření dodatků k veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace v rámci projektu "MHMP - sociální bydlení", financovaného z Operačního programu 

Zaměstnanost, s městskými částmi Praha 3, Praha 7 a Praha 10 

 

 

   TISK:        Z - 9359 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   38       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/94 

Usnesení bylo přijato. 

 

   97 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

 

   TISK:        Z - 9346 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    27/95 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. volí ke dni 28. 5. 2021 do funkce členky Výboru pro národnostní menšiny ZHMP Mgr. et 

Mgr. Kryscinu Šyjanok 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Tisk byl na základě hlasování přeřazen jako poslední bod tohoto jednání ZHMP 

   50 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu principu řešení finanční kompenzace městským částem hlavního města Prahy za 

snížené inkaso jejich podílu na dani z technických hazardních her z rozpočtu  

hlavního města Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 9407 

 

   PŘERUŠENO 

Procedurální návrh člena ZHMP Kallasche na přerušení tohoto bodu a jeho zařazení jako 

prvního bodu náměstka primátora Vyhnánka na příští jednání ZHMP 

Pro: 39 Proti: 2 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1  Z-9395 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu 

náměstek 

primátora 

Scheinherr 

2  Z-9394 informace o stavu implementace Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR 

primátor  

hl.m. Prahy 

3  Z-9219 o proplácení náhrady mzdy a výdělku ušlého v 

souvislosti s výkonem funkce neuvolněného člena 

Zastupitelstva hl. m. Prahy v roce 2020 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

4  Z-9390 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z 

usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy 

5  Z-9375 k úpravě rozpočtu běžných výdajů v kap. 0416 v 

roce 2021 u škol a školských zařízení, zřizovaných 

hlavním městem Prahou a u škol a školských 

zařízení, zřizovaných městskými částmi hlavního 

města Prahy a k úpravě rozpočtu závazných 

ukazatelů na rok 2021 v kap. 0416 

radní Šimral 

6  Z-9392 k Plánu rozvoje sportu a sportovních zařízení v 

hl.m. Praze 2021 – 2032 

radní Šimral 

7  Z-9421 Informace o konečném vypořádání dluhopisu HMP - 

ISIN CZ0001500110 v emisním objemu 5 mld. Kč 

dne 11.5.2021 

náměstek 

primátora 

Vyhnánek 

8  Z-9452 k analýze ekonomických dopadů a přínosů v rámci 

přípravy projektu koncertní sál hl. m. Prahy - 

Vltavská filharmonie 

I. náměstek 

primátora  

Hlaváček 
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Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

 

Dopis – podezření z úmyslného snížení hodnoty nabízeného majetku města k pronájmu – 

nebytový prostor Karlova 154 – reakce na korespondenci radního Chabra 

(Iveta Chytrá, *****) 

 

Podání - žádost o změnu využití území ze stávající plochy s rozdílným způsobem využití 

ZVS na navrhovanou plochu s rozdílným způsobem využití OB – č. podnětu 4/2020, tisk Z 

– 9365 

(Dagmar Achsová, *****) 

 

Informace o postupu podnětu ke změně územního plánu až po jeho uskutečnění - k tisku Z 

– 9364 – podnět P108/2019 

(Vladislav Strejc, *****) 

 

Materiál k bodu Z – 9455, zařazený na 19. hodinu – dotazy a podněty provozovatelů 

restaurací a předzahrádek v centru Prahy 

(Spolek Poho Praha – zástupci Asociace Poho) 

 

Dopis – žádost o zajištění důsledné kontroly a prošetření postupů likvidace azbestového 

materiálu v hotelu Intercontinental – 2. výzva 

(Občané Prahy 1, z. s. – Tomáš Bajusz) 

 

Odpověď Mgr. Davida Bodečka – předsedy kontrolního výboru ZMČ Praha 1 k dopisu 

občana Tomáše Bajuszeho ve věci likvidace azbestového materiálu v hotelu 

Intercontinental – 2. výzva 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 27/1 až č. 27/95 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 2,48         

hodin. 

 

 

 

 

 

MUDr. Zdeněk  H ř i b 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                                 

 

 

 

             Milan M a r u š t í k 

 

 

 

 

             Ing. Alexandra  U d ž e n i j a 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 1. 6. 2021 


